



D'r Iereroad



Notulen vergadering

Iereroad op 27 september 2018

Aanwezig: Rob H (vice President wnd. President), Tom (secretaris), Iwan, Servé K, Bram, Xavier, Eugene, Jos M., Jan H.

Afwezig: Jos vH, Jan T., Bert, Geerd, Hub, Hans, Lei, Eric-Jan

1. Opening

Rob opent de vergadering en deelt mee dat de President verhinderd is.

2. Notulen vorige vergadering

Deze worden goedgekeurd met dank aan Lei.

Gala 2018 stand van zaken

3. Stand kaartverkoop

Lijst van Lei van vanochtend geeft 142 aan. Tom en Rob hebben nog elk 4 kaarten verkocht die er nog niet op staan. Jan H. zal nog 6 gasten uitnodigen. Naar verwachting zal Bert er ook meer dan 2 afnemen. Daarnaast zijn er 12 gratis kaarten.

We moeten naar de 220 en pas bij 190 is Break-even!

4. Eregasten

Emiel Roemer en Theo Bovens hebben toegezegd

5. Tent

Er moet weer een tent voor de ingang geplaatst worden: Tom en Hans

6. Veiling-items

- Beeldje Wim Stijns is aanwezig. Wim vraagt een onkosten vergoeding van €500,- Dit is akkoord; wanneer het beeld dit niet opbrengt wordt het teruggetrokken.
- Mylene Cremers biedt aan een portret te willen schilderen voor een onkostenvergoeding van €400,- of voor 2 kaarten; twee kaarten doen.

- 2 Vip kaarten Paradiso
- Idee: dag met Emiel Roemer (naar Feyenoord ?); SK vragen
- Jo Havenith was al bereid een kunstwerk ter beschikking te stellen.
- Daarnaast wordt aangenomen dat net als voorgaande jaren de Rousch, Ter Worm en de kok ook iets ter beschikking zullen stellen (Wie vraagt dat?).
- Dag met de Sjuut; Kan weer, echter alleen voor mannen.

We hebben nog meer items nodig, ook weer iets specifiek voor dames.

7. Openings act

Doen we weer samen met Sjuut. Act Hub versus Bovens met Roemer.
De Sjuut heeft aangegeven niet te lang in de Sjuutterol te willen zijn (Er is nu ook een Sjuuttafel). Afstemmen Jos

8. Facebook actie

Actie Eric-Jan

9. Foto's

Richard Harden wil foto's maken, kosten €250,- Afdrukken via Gery; actie Hans

Overige zaken

10. Commissie Gala locatie toekomst

Heeft vergadering gehad, maar nog niks te melden. Zullen volgende vergadering tussen rapporteren. Voor 1 januari meer definitief rapport.

11. Marij en Steff Graat

Zij hebben het Winkbulle bestuur gemeld met hen diensten te moeten stoppen om gezondheid redenen. Wij zullen hen als Iereroad bedanken voor hen jarenlange goede zorgen. Voorstel om een handbeschilderd Iereroad bordje te laten maken. Tom vraagt dit aan Lei die de schilderes kent.

12. Deken

Server heeft overleg gehad met de Deken. Deze heeft ingestemd met de door de Iereroad bedoelde relatie. Hij zal dus op 3 momenten aanwezig zijn; tijdens het Gala, de Presidentsborrel en de optocht. Hij moet wel nog een kaart kopen voor het Gala; actie Server

13 Oud Jeugd Prinsen

Nathalie Houben heeft ietwat dogmatisch een bedrag genoemd dat wij ter beschikking moeten stellen. Probleem is dat Jeugd prinsen ieder jaar groeien en als ze dat niet doen vrij snel afhaken uit de groep. Ook vinden we dat ze best een eigen bijdrage mogen doen.

Voorstel is om ze jaarlijks €50,- pp ter beschikking te stellen, wel op voorwaarde dat ze minstens 3 keer als groep optreden.

Rondvraag

Hier wordt geen gebruik van gemaakt

De voorzitter stelt voor nog een biertje bij der Klinge te gaan drinken, hetgeen de vergadering prima vindt. Hierna sluit hij de vergadering

Volgende vergadering is op 1 november